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Protokół nr XXIV/2020 

z obrad XXIV sesji  Rady Gminy Mały Płock 

odbytej w dniu 3 lipca 2020 r. w sali Gminnego Ośrodka Kultury w Małym Płocku 

 

W obradach Sesji wzięli udział Radni Gminy Mały Płock w osobach: 

1) Góralczyk Krzysztof Leszek 

2) Rydzewska Grażyna 

3) Cieśluk Krzysztof 

4) Supiński Władysław 

5) Wądołowska Anna 

6) Duzik Sylwia 

7) Gałązka Jarosław 

8) Krasiński Stefan 

9) Zuzga Karol 

10) Sawicki Janusz 

11) Steczkowska Bogumiła 

12) Żelazna Alina 

13) Sendrowski Marek 

14) Żelazny Wojciech 

15) Zduńczyk Andrzej 

 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1) Dymerski Józef - Wójt Gminy 

2) Kućko Małgorzata  – Skarbnik Gminy 

3) Muniak Beata  – Sekretarz Gminy 

4) Podsiad Aneta – Podinspektor Urzędu Gminy w Małym Płocku  

 

Z uwagi na Pandemię Koronawirusa Sołtysi z terenu Gminy Mały Płock nie uczestniczyli w 

obradach sesji. 

 

Rozpoczęcie posiedzenia nastąpiło o godz. 1130, a zakończenie o godz. 1210. 

 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1) Otwarcie obrad. 

2) Przedstawienie  porządku dziennego.  
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3) Przyjęcie protokołu z obrad XXIII sesji Rady Gminy. 

4) Informacja Wójta z działalności w okresie między sesjami. 

5) Interpelacje i zapytania radnych. 

6) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2020. 

7) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kolneńskiemu. 

8) Podjęcie uchwały w sprawie wzniesienia pomnika. 

9) Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia statusu pomnika przyrody. 

10) Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

11) Wolne wnioski. 

12) Zakończenie obrad. 

 

Ad. 1 

Otwarcie obrad. 

Otwarcia posiedzenia dokonał Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady, witając 

przybyłych na posiedzenie radnych oraz zaproszonych gości.                                              

Następnie Przewodniczący Rady stwierdził prawomocność obrad. Nadmienił jednocześnie, że 

na ogólną ilość 15 radnych, udział w sesji bierze 15 radnych, co daje quorum do 

podejmowania prawomocnych uchwał i wniosków. 

 

Ad. 2 

Przedstawienie  porządku dziennego.  

Przewodniczący posiedzenia przedstawił porządek obrad. 

Przewodniczący Rady poinformował, że porządek obrad sesji został dostarczony radnym 

wraz z zawiadomieniem na dzisiejszą sesję Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do proponowanego porządku obrad?                         

Uwag do porządku obrad nie wniesiono. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada obraduje nad niniejszym porządku dziennym sesji. 

 

Ad.3 

Przyjęcie protokołu z obrad XXIII sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady – Pan Jarosław Gałązka - poinformował, iż protokół z ostatniej sesji 

Rady Gminy Mały Płock nr XXIII/2020 był wyłożony do wglądu w Urzędzie Gminy                      

Mały Płock. Z treścią protokołu każdy miał możliwość zapoznania się, w związku z tym 
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Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie ewentualnych uwag. Żadnych uwag nie 

wniesiono, w związku z czym Przewodniczący Rady wnioskował o przyjęcie protokołu                     

w  brzmieniu napisanym.   

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o przyjęcie protokołu w brzmieniu 

napisanym. 

      Za wnioskiem głosowało – 14 radnych, głosów przeciwnych – 0, wstrzymujących się – 1 

Głosowanie imienne Nr 1 w sprawie przyjęcia protokołu z obrad XXIII sesji Rady 

Gminy – stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy przyjęła protokół z obrad XXIII Sesji                             

w brzmieniu napisanym. 

 

Ad. 4 

Informacja Wójta Gminy  z działalności w okresie między sesjami. 

Pan Józef Dymerski - Wójt Gminy  - powitał przybyłych na posiedzenie radnych oraz 

zaproszonych gości, następnie przedstawił następujące informacje: 

- przetarg na świetlicę Kąty i Centrum Aktywności Lokalnej w miejscowości Włodki 

Chludnie jest już przygotowany, już wkład własny mamy zarezerwowany i będziemy 

przystępować do realizacji; 

- dofinansowanie na zbiórkę azbestu pisaliśmy na około 30 000 zł dostaliśmy  5596 zł, trochę 

dokładamy swojego i w miarę możliwości w ramach tych pieniędzy część eternitu 

odbierzemy według listy, która jest przygotowana; 

- mamy przygotowany wniosek i złożony na zagospodarowanie terenu przy Urzędzie Gminy 

Mały Płock, kosztorys wacha się w granicach 600 000 zł, termin na składanie jest trochę 

przedłużony, także ten czas będzie dłuższy; 

- budynek apteczny, który znajduje się przy Ośrodku Zdrowia w Małym Płocku tuż przy 

Urzędzie Gminy sądownie został przekazany na własność gminie; 

- przetarg na kredyt złożone były dwie oferty i wygrał Bank Spółdzielczy w Kolnie; 

- jeśli chodzi o wybory Prezydenckie najnowsze zasady omówi Pani Beata Muniak Sekretarz 

Gminy; 
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- przetarg na hydrofornię druga firma z kolei została wyłoniona, ponieważ pierwsza nie 

wyjaśniła nam informacji odnośnie wyższej ceny, ale już wszystkie dokumentu niezbędne co 

do tego przetargu nam wpłynęły i będziemy go realizować; 

- przetarg na komputery też już został rozstrzygnięty, dodatkowo jeszcze dokupiliśmy 

komputery, bo cena przetargowa była niższa; 

- ze względu na to, że mamy 104 000 zł na odbiór folii jest to zapytanie przedsiębiorców                     

o udział w przetargu; 

- rozpoczęcie prac sołeckich na chodniki od 7 lipca będą rozpoczęte prace w Kątach                                

i  Nowym Rakowie następnie według harmonogramu, który jest ułożony; 

- nadzór na Inspektorów na termomodernizację jest w trakcie wyłaniania; 

- sprzedaż na szkołę w Korzenistem był jeden oferent, ale nie złożył podania, czekamy może 

się zdecyduje i wówczas będziemy o tym rozmawiać; 

- wraz z sołectwami Mały Płock I i Mały Płock II złożyliśmy wspólnie projekt na  

nagłośnienie, przydział już jest, lista rankingowa już jest, jesteśmy już zapisani; 

- GAZ SYSTEM prosi o spotkanie rolników przez których działki będzie przebiegał gazociąg, 

mamy zawiadomienie spotkanie odbędzie się 20 lipca o godzinie 11 w Gminnym Ośrodku 

Kultury;  

- strażacy OSP Chludnie Włodki zwrócili się z prośbą o przejęcie zbiornika retencyjnego 

przedstawiałem to na komisjach, myślę że jesteśmy zgodni co do jego użyczenia; 

 - mamy już zatwierdzone arkusze organizacyjne szkół na rok szkolny 2020/2021, myślę że 

rozpocznie się praca we wrześniu jeżeli nic nie stanie na przeszkodzie;   

-  jeśli chodzi o bezrobocie mamy  14,1 % w Powiecie Kolneńskim,  przedsiębiorcy z naszej 

gminy złożyli 90 wniosków na dofinansowanie pożyczki 5 000 zł, która jest bezzwrotna, to 

też cieszy bo dość sporo jak na naszą gminę, chcę również poinformować, że w PUP będzie 

możliwość ubiegania się o staże, prace interwencyjne, roboty publiczne i myślę, że od 

września będziemy  z tego korzystać; 

- złożyliśmy wnioski na Kluby Seniora Chludnie Włodki i drugi wniosek na Rakowo Nowe 

Rakowo Stare są one w ocenie; 

- z rezerwy 04 Ministra Edukacji Narodowej otrzymaliśmy dofinansowanie na wyposażenie 

sal lekcyjnych nie wiem jeszcze jaka kwota, ale już jesteśmy na liście; 
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- Pani Bogusia Steczkowska Radna Gminy poruszała temat odnośnie wykupu stodoły na 

potrzeby mieszkańców, ale po wstępnym rozmowach mieszkańcy sołectw nie są 

zainteresowani; 

- jeśli chodzi o 500+ i składanie wniosków wniosek wcześniej złożony jest ważny do maja 

2021 roku i dopiero w maju następnego roku ten termin będzie się kończył i wtedy należy 

składać ten wniosek; natomiast 300+ pieniądze z programu dobry start nabór wniosków od                

1 lipca;  

- Gmina Mały Płock otrzymała z Funduszu Inwestycji Samorządowych  1 056 000 zł tą kwotę 

możemy przeznaczyć na wkład własny i rozliczenie do 2020 roku;  

Dziękuję. 

 

Ad. 5  

Interpelacje i zapytania radnych. 

Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady – nie widzę żadnych interpelacji i zapytań - 

dziękuję bardzo – przechodzimy do punktu następnego. 

 

 

Ad.6 

Podjęcie uchwały w sprawie  zmian w budżecie gminy na rok 2020.   

Projekt Uchwały omówiła Pani Małgorzata Kućko – Skarbnik Gminy. Projekt uchwały był 

w materiałach. Został szczegółowo omówiony na Komisjach i był przez nie analizowany.                  

Pani Małgorzata Kućko – Skarbnik Gminy -  szanowni państwo zwiększa się plan 

dochodów o kwotę 142 722 zł, zwiększa się plan wydatków o kwotę 142 722 zł oraz przenosi 

się plan wydatków w kwocie 224 044 zł. Ponadto dokonuje się zmian w planie wydatków 

inwestycyjnych i dokonuje się zmian w zestawieniu planowanych kwot dotacji udzielonych                     

z budżetu gminy w 2020 roku. Jeśli chodzi o zmianę po stronie dochodów to zwiększa się 

plan dochodów w dziale 75023 paragraf  0970 o kwotę 10 000 zł są to środki z tytułu 

refundacji z PUP wynagrodzenia za pracownika zatrudnionego na pracach interwencyjnych. 

Zwiększa się również plan w rozdziale 90095 paragraf 2700 o kwotę 5 596 zł są to środki                      

z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Białymstoku na 

dofinansowanie zadania usuwanie wyrobów zawierających azbest z terenu gminy Mały Płock. 

Zwiększa się również plan w rozdziale 92109 paragraf 6257 na dofinansowanie inwestycji 
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Centrum Aktywności Lokalnej we Włodkach i modernizacja świetlicy wiejskiej w Kątach. 

Ponadto wprowadza się plan na otrzymaną dotację na zrealizowane inwestycje w 2019 roku w 

rozdziale 92695 kwotę 50 486 zł i były to Rogienice Wielkie przyjazne młodym. Po stronie 

wydatków przenosi się plan w rozdziale 60014 paragraf 6220 w wysokości 199 044 zł 

pomiędzy rodzajami zadania i były to zadania własne trzeba było zmienić na porozumienia z 

jst, jest to pomoc finansowa dla powiatu na drogę powiatową we wsi Włodki Chludnie. 

Ponadto przenosi się plan wydatków  z rozdziału 75023 paragraf 4530 urzędy gmin kwotę 

9 000 zł oraz z rozdziału 80113 paragraf 4210 dowożenie uczniów do szkół kwotę 4366 zł do 

rozdziału 92109 na realizację inwestycji Centrum Aktywności Lokalnej we Włodkach                        

i modernizacja świetlicy wiejskiej w Kątach. Ponadto wprowadza się do planu 6000 zł w 

rozdziale 90095 pozostała działalność i jest to kwota  z przeznaczeniem na usuwanie azbestu 

w gminie Mały Płock. W rozdziale 921009  domy i środki kultury, świetlice i kluby zabiera 

się kwotę 15 000 zł z planu GOK-u  i przenosi się do rozdziału 92195 paragraf 6050 i to są 

środki zabezpieczone na wzniesienie pomnika. Z pozostałych paragrafów przenosi się środki 

do rozdziału 92109 i to jest paragraf 6059 żeby zabezpieczyć środki na inwestycję Centrum 

Aktywności Lokalnej we Włodkach i modernizację świetlicy wiejskiej w Kątach . W wyniku 

tych zmian zmianie uległ załącznik inwestycyjny i tu jest mowa o wspomnianych świetlicach 

jak również pomnik poświęcony ustanowieniu Sanktuarium Matki Pocieszenia Pani 

Małopłockiej. Zmienił się również załącznik planowanych kwot dotacji udzielonych                           

z budżetu gminy Mały Płock, zmniejszeniu uległ plan o 15 000 zł i wynosi na dzisiejszy dzień 

335 000 zł dla GOK-u w Małym Płocku. 

Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 

rok 2020. 

Głosowanie imienne Nr 2 dot. podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 

rok 2020. – stanowi załącznik do protokołu. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych,  przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na                           

rok 2020.- została podjęta. 

Uchwała nr XXIV/114/20 w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2020. - stanowi 

załącznik do protokołu. 
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Ad. 7 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kolneńskiemu. 

 

Projekt Uchwały omówiła Pani Małgorzata Kućko – Skarbnik Gminy.                        

Projekt uchwały był w materiałach. Został szczegółowo omówiony na Komisjach i był przez 

nie analizowany. Pani Małgorzata Kućko – Skarbnik Gminy – udziela się z budżetu 

Gminy Mały Płock pomocy finansowej dla Powiatu Kolneńskiego z przeznaczeniem na 

realizację zadania inwestycyjnego  pn. „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1900 B na odcinku 

łączącym m. Włodki i Chudnie od km 10+550 do km 11+228,03 oraz od km 11+359,12 do 

km 11+821,58” realizowanego w ramach środków przyznanych z Funduszu Dróg 

Samorządowych na rok 2020. Pomoc finansowa o której mowa w paragrafie 1 zostanie 

udzielona w formie dotacji ze środków budżetu w 2020 roku w wysokości  199 044 zł jest to 

15 % całego zadania.  

Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Kolneńskiemu. 

Następnie poddał projekt pod imienne głosowanie. 

Głosowanie imienne Nr 3 dot. podjęcia uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Kolneńskiemu. - stanowi załącznik do protokołu. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych,  przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Kolneńskiemu.- została podjęta. 

 

Uchwała nr XXIV/115/20 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Kolneńskiemu.- stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. 8 

Podjęcie uchwały w sprawie wzniesienia pomnika. 

Projekt Uchwały omówiła Pani Małgorzata Kućko – Skarbnik Gminy.                        

Projekt uchwały był w materiałach. Został szczegółowo omówiony na Komisjach i był przez 

nie analizowany. Pani Małgorzata Kućko – Skarbnik Gminy – postanawia się wznieść 

Pomnik Karawaka - krzyż epidemiczny poświęcony ustanowieniu  Sanktuarium Matki 

Pocieszenia – Pani Małopłockiej oraz w intencji błagalnej o ustanie epidemii koronawirusa. 

Pomnik zostanie usytuowany na działce nr 394 w Małym Płocku, a środki zaczerpnięte z 

Gminnego Ośrodka Kultury. 

Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie wzniesienia pomnika. 

Następnie poddał projekt pod imienne głosowanie. 

Głosowanie imienne Nr 4 dot. podjęcia uchwały w sprawie wzniesienia pomnika. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych,  przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała w sprawie wzniesienia pomnika - została 

podjęta. 

 

Uchwała nr XXIV/116/20 w sprawie wzniesienia pomnika.- stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad. 9 

Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia statusu pomnika przyrody. 

Projekt Uchwały omówiła Pani Krystyna Serwatka – Inspektor Urzędu Gminy.                        

Projekt uchwały był w materiałach. Został szczegółowo omówiony na Komisjach i był przez 

nie analizowany.  

Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Radny – projekt tej uchwały był omawiany na 

komisjach, ze względu na to, że drzewo jest pomnikiem przyrody, uschło, według ekspertyz 

zagraża bezpieczeństwu powszechnemu  i musimy je usunąć. 

Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszego projektu uchwały. 
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Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie pozbawienia statusu 

pomnika przyrody. 

Następnie poddał projekt pod imienne głosowanie. 

Głosowanie imienne Nr 5 dot. podjęcia uchwały w sprawie pozbawienia statusu pomnika 

przyrody. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych,  przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała w sprawie pozbawienia statusu pomnika 

przyrody. - została podjęta. 

 

Uchwała nr XXIV/117/20 w sprawie pozbawienia statusu pomnika przyrody.- stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 

 

Ad. 10 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Brak interpelacji i zapytań.  

 

 

 

Ad. 11 

Wolne wnioski.  

Pan Józef Dymerski – Wójt Gminy – proszę państwa Krajowy Ośrodek Wsparcia Oddział 

Terenowy w Białymstoku  informuje iż rozpoczęła się XIX Edycja programu skierowanego 

do tegorocznych maturzystów pochodzących z rodzin byłego pracownika PGR.                       

Pracownik musi przekazać, że dwa lata pracował w PGR, uczeń musi z matury otrzymać                     

90 %, dochodowość nie może przekraczać w przeliczeniu na osobę lub dochód osoby uczącej 

się nie może być wyższy niż 1820zł brutto. O szczegóły zwracamy się do Ośrodka Pomocy 

Społecznej, ja to przekażę dla Pani Marii Szulc. Mamy również współpracę z Suwalską 

Specjalną Strefą Ekonomiczną i tutaj ci którzy utworzą nowe przedsiębiorstwa bądź zwiększą 

zdolność produkcyjną przez zmianę procesu produkcyjnego czy przez wprowadzenie nowych 

produktów będą zwolnieni z podatku dochodowego CIT i PIT. Wysokość pomocy publicznej 

Gminy Mały Płock wynosi 50 % dla dużego przedsiębiorcy, 60 % dla  średniego 

przedsiębiorcy i 70 % dla małego i mikro przedsiębiorcy poniesionych kosztów 
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kwalifikowalnych. Zapraszam osoby, które chciałyby wejść w te działania wszystko jest 

zawieszone na stronie Gminy Mały Płock, można tam zajrzeć tam opisany jest cały projekt. 

Można również skorzystać z pożyczki dla podlaskich przedsiębiorstw na inwestycje 

termomodernizacyjne prowizja jest 0 % i oprocentowanie jest 0 % to jest Podlaska Fundacja 

Rozwoju Regionalnego realizuje to projekt unijny z Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Podlaskiego na lata 2014 – 2020 też jest to umieszczone na stronie 

internetowej Urzędu Gminy Mały Płock. 

Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady – dostaliśmy pismo od Pana Posła Pawła 

Krutula Posła ziemi podlaskiej dotyczy ono problemów suszowych oraz tego, że Pan Poseł 

jest aktywny w tej dziedzinie i chętny do współpracy ze wszystkimi samorządami, wójtami, 

burmistrzami, dziękujemy za to pismo. 

Pani Beata Muniak – Sekretarz Gminy – frekwencja na I turze na terenie naszej gminy 

wynosiła 43,01 %, II tura odbędzie się 12 lipca, w tej chwili zostały już wysłane pakiety do 

osób które chcą głosować korespondencyjnie. W stosunku do I tury przybyło nam dwie 

osoby, najprawdopodobniej będzie jeszcze jedna osoba, która jest w kwarantannie, ale ta 

osoba zabrała już zgłoszenie głosowania korespondencyjnego, zgłasza się do 10 lipca.                   

Natomiast wszystkie pozostałe pakiety zostały wysłane wczoraj i Poczta Polska będzie 

dostarczała państwu te pakiety do 7 lipca czyli do najbliższego wtorku. Zasady doręczenia 

takie same jak poprzednio były i tak samo jak poprzednio odbywa się zwrot, czyli 

otrzymujecie państwo pakiet w którym znajduje się koperta na kartę do głosowania, karta na 

głosowanie, oświadczenie o osobistym i tajnym głosowaniu i instrukcja oddania głosu.                      

Po oddaniu głosu kopertę należy zakleić tę kopertę włożyć do przesyłki zwrotnej tzn. koperty 

oznaczonej przesyłką zwrotną i albo przynieść do nas do piątku czyli do 10 lipca do Urzędu 

Gminy bądź ewentualnie w dniu wyborów oddać członkom komisji wyborczej, którzy później 

wrzucą ją do urny. Praca Komisji rozpoczyna się już o godzinie 6 rano, głosowanie od 

godziny 7 do 21. 

Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady Gminy – ile było osób chętnych do oddania 

głosu w sposób korespondencyjny na terenie naszej gminy? 

Pani Beata Muniak – Sekretarz Gminy – w sumie na chwilę obecna jest 26 wcześniej było 

24 osoby, z tym, że dwa pakiety były odbiór osobisty, a poczta dostarczyła 22 pakiety.                          

W tej chwili 24 pakiety poczta dostarcza i dwa jest odbiór osobisty i plus najprawdopodobniej 

będzie ten jeden pakiet osoby która przebywa w kwarantannie, ale na chwilę obecną nie poza 

tym, że osoba zabrała zamiar zgłoszenia nie posiadamy jeszcze niczego. Jeszcze chciałabym 

poruszyć jedną sprawę otrzymaliście państwo Raport o stanie gminy, ten Raport o stanie 
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gminy jest również zawieszony w BIP Gminy Mały Płock i przy udzieleniu Wójtowi 

absolutorium będzie debata nad raportem. Wzorem lat ubiegłych do raportu na stronie dopięte 

jest również zgłoszenie, bo państwo jako radni macie możliwość debaty nad raportem i 

zabierania głosu bez ograniczeń. Jeżeli chodzi o pozostałe osoby czyli naszych mieszkańców 

gminy, którzy chcą zabrać głos to przed dniem sesji na której będzie debata zgłaszają się do 

Przewodniczącego, ale muszą złożyć wniosek z poparciem co najmniej 20 osób i pan 

Przewodniczący pilnuje wtedy kolejności prowadzenia debaty i zgłaszania nad raportem. Na 

jednej sesji może to być 15 osób.  

 

Ad. 12 

Zakończenie obrad 

Przewodniczący Rady Pan Jarosław Gałązka ze względu na wyczerpanie porządku obrad 

zamknął obrady XXIV Sesji Rady Gminy Mały Płock. 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała                                                                              Przewodniczący Rady Gminy 

Aneta Podsiad                                                                                       Jarosław Gałązka 


